
Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 28. februar 2018 stillet følgende 
spørgsmål nr. 620 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-
målet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).

Spørgsmål nr. 620: 
”Ministeren bedes oplyse, i hvilken udstrækning det har været overvejet at indgå 
samarbejdsaftaler med andre, evt. private behandlingssteder, om mammografiscree-
ninger med henblik på at overholde loven? ””

Svar:
Jeg har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet bidrag fra Danske Regioner, 
som oplyser følgende: 

”Regionerne har ikke samarbejdsaftaler med private behandlingssteder om mammo-
grafiscreeninger, og regionerne oplyser, at dette ikke overvejes på nuværende tids-
punkt, da regionerne ikke er udfordret af manglende kapacitet.

Flere regioner har oplyst, at de har eller tidligere har haft samarbejdsaftaler med pri-
vate behandlingssteder om ikke screeningsafledte kliniske mammografier.”

Jeg kan henholde mig til oplysningerne fra Danske Regioner.

Med venlig hilsen

Ellen Trane Nørby      /      Annemette Juul
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